
ش
ورز

ش
ورز

شنبه 8 مهر ۱۴۰۲ 

شماره 3969

WWW.FDN.IR

FARHIKHTEGANDAILY

10

تیم ملی امید ایران در حالی بازی های آســـیایی هانگژو 2022 را ســـپری 
می کند که شـــرایط این تیم در نوع خود بســـیار جالب اســـت. از یک سو 
تیمـــی بی روحیه از ازبکســـتان بعـــد از حذف از مقدماتی المپیک راهی 
چین شـــده تا از حیثیت فوتبال ایران در بازی های آســـیایی در رده ســـنی 
امیدها دفاع کند و از سوی دیگر تداوم بدشانسی ها باعث شد چند نفر 
از ارکان اصلی تیم عنایتی از جمله ســـامان فلاح با مصدومیتی شـــدید 
مواجه شـــده تا کار برای این تیم در بازی های آســـیایی هم  دشـــوار شود. 
درنهایـــت هـــم رفت و آمد های پرسپولیســـی ها دیگر جای هیچ بحثی را 

باقی نمی گذارد. 
بـــا ایـــن حـــال این تیم تـــا مرحله یک چهـــارم نهایی صعود کـــرده و باید 
فـــردا از ایـــن مرحلـــه بـــه مصـــاف تیـــم ملی امیدهـــای هنگ کنـــگ برود. 
درخصوص شـــرایط تیم ملی امید و حواشـــی پیرامون این تیم دقایقی با 
محمد خدابنده لو که سال هاست این تیم را همراهی می کند به گفت وگو 

پرداختیم که متن آن را در ادامه می خوانید. 

صحبت را از بازی های آســـیایی آغاز کنیم. شـــرایط تیم در این رقابت ها چطور 
است؟

بازی ها از سطح بالایی برخوردار است. ما هم در آغاز در مرحله گروهی نتایج 
خوبی را کســـب کردیم. در این مرحله سرســـخت ترین حریف ما عربستان بود 
کـــه بـــا زمـــان و تمرین کمی که داشـــتیم خیلی خوب از پس ایـــن تیم برآمدیم و 
در این دیدار تیم برتر میدان بودیم. در ادامه هم در دو بازی دیگر کاملا ســـرتر 
بازی کرده و مستحق پیروزی بودیم. هدف مان این بود که از گروه بالا بیاییم تا 
یم که خوشـــبختانه این اتفاق هم افتاد. مقابل تایلند  به یک قرعه خوب بخور
یم چون ما را خوب آنالیـــز کرده بودند و خیلی  می دانســـتیم بـــازی ســـختی دار
منظم بازی می کردند و فکر نمی کردیم آنقدر بازی مان ســـخت باشـــد. خدا را 
شـــکر این بازی را هم بردیم و حریف هنگ کنگ شـــدیم. در ادامه هم کار مان 
برای رســـیدن به عنوان ســـخت تر هم خواهد شد. الان هم همه تمرکزمان برای 
دیدار با هنگ کنگ است چون این تیم هم با بزرگسالان خود به هانگژو آمده 
و مثل ماست. آنها هم منظم و سرعتی هستند. الان همه هدف ما این است 
که از بازی یکشـــنبه دســـت پر بیرون بیاییم و ابتدا به جمع چهار تیم برســـیم و 

سپس راهی فینال شویم. 

چقدر این شانس وجود دارد که بعد از 21 سال بتوانیم دوباره عنوان قهرمانی این 
بازی ها را به دست بیاوریم؟

به نظرم کار ما جلوی هنگ کنگ حتی سخت تر از بازی با ژاپن است. چراکه 
یم و نمی دانیم جلوی ما چطور بازی می کند.  یادی ندار از این تیم شناخت ز
کیفیت اســـت و  در غیر این صورت تکلیف بازی ژاپن که تیمی تکنیکی و با
باز بازی می کند و تیمی قدرتمند محسوب می شود، مشخص است. تحت 

یم برنده باشیم تا به نیمه نهایی برسیم و  هر شرایطی جلوی هنگ کنگ مجبور
گر این مرحله را بگذرانیم به این باور خواهیم رسید که می توانیم  فکر می کنم ا

فینالیست و قهرمان شویم. 

هدف تان باید قطعا قهرمانی باشد؟
صد در صد. البته در صحبت هایی که مطرح می شود هدف فینال است اما 
گر این امر محقق شـــود صد درصد روی قهرمانی هم فکر می کنیم. البته الان  ا
تمام تمرکزمان روی هنگ کنگ اســـت چون همه انتظار دارند ما این تیم را با 
یم  اختلاف گل شکســـت دهیم هرچند خودمان می دانیم چه کار ســـختی دار
ولی می خواهیم از این دیدار برنده بیرون بیایم و سپس به فینال و قهرمانی فکر 
کنیم؛ همه اینها در حالی هستند که ما برای بازی های باقی مانده نفرات کم 

یم.  و مصدومانی پرشمار دار

با این وضعیت که کارتان برای رقابت های پیش رو سخت خواهد شد. 
کار ســـخت بود و ســـخت تر هم شـــد. با 15 نفر کار را آغاز کردیم و بعد از این 
دو بازی دوباره تعدادمان کم شد و الان چند نفر هم مصدوم هستند. فاصله 
بازی ها هم کم است و واقعا توان اینکه بخواهیم سه روز درمیان بازی کنیم وجود 
ندارد و این موضوع کارمان را سخت کرده است هرچند این شرایط برای همه 
یکنان ما مدام  یکسان است. با این حال نکته منفی برای ما این است که باز
در رفت و آمد هستند و برخی هم دیر رسیدند. امیدوارم با همه این مشکلات 

بتوانیم به خواسته مان برسیم و با دست پر به ایران برگردیم. 

بســـیاری از تیم ها در این رقابت با نگاه به آینده برای پشتوانه ســـازی به هانگژو 
آمده اند. نمی شد ما هم با چنین هدفی به این رقابت ها نگاه کنیم؟ 

من نمی توانم در این مورد اظهارنظر کنم چون تصمیم مســـئولان بوده اســـت 
و خودشـــان می دانند. اما برخی از تیم های دیگر مثل کره جنوبی هر دوره با 
ی  سهمیه های بزرگسالان خود می آیند تا با قهرمانی به معافی از خدمت سرباز
برسند. دوره قبل هم با حضور سون که از تاتنهام به این رقابت ها آمد، قهرمانی 
ی ها می رسد همه  را به دست آوردند. در وهله بعدی نمی دانم چرا تا به این باز
ی و برنامه ریزی هستیم،  گر دنبال هدف گذار ی هستند. ا دنبال پشتوانه ساز
چرا وقتی المپیک چهار سال دیگر است، ما شش ماه باقی مانده به مسابقات 
کار را شروع می کنیم؟ این خودش بزرگ ترین مشکل است. مشکل بعدی اینکه 
گر با  یم. الان ا ی ندار ما ســـاختار مناســـب و برنامه ریزی درست  و هدف گذار
ی را آغاز می کردیم، آیا برای بعد از این  تیم زیر 21 سال می آمدیم و پشتوانه ساز
گر نتیجه نگیریم دوباره  مسابقات این کادرفنی ماندگار هستند؟ صد در صد ا
. خودم در این  با فشار رسانه ها شاهد تغییرات خواهیم بود، مثل سالیان اخیر
پنج سال با شش سرمربی کار کردم از کرانچار تا عنایتی. این تعداد یک مقدار 
یاد اســـت. تیمی که می خواهد موفق باشـــد باید ثبات داشته باشد که ما آن  ز
یم. با این وضعیت دیگر چه فرقی می کند با چه تیمی بیاییم؟ موافقم  را ندار
یکنانی اســـتفاده کنیم که تا چند ســـال در  که با یک برنامه ریزی درســـت از باز
ایـــن رده بـــه دردمـــان بخورند. البته باید از رده های ســـنی پایین تر آغاز کنیم. 
نسلی که چهارم جهان شد امروز کجاست؟ چرا از آن تیم حمایت نکردیم؟ 

از آن تیم فقط صیادمنش و یکی دو نفر دیگر چهره شـــدند و اصلا بقیه چه 
شدند؟ الان همه می گویند چرا ما با بزرگسالان آمدیم. این در حالی است که 
گر مســـابقات همان پارســـال برگزار می شـــد سن ما هم با این رقابت ها بدون  ا
لحاظ کردن برخی شرایط مطابقت داشت. کره جنوبی و شمالی هم شرایط 
ما را دارند. بنابراین این هجمه ای که وارد کردند درست نیست و بعدا مفصل 

در این خصوص صحبت خواهم کرد. 

کار با رضا عنایتی چطور است؟
یکنان دارد و  دو ســـه هفتـــه اســـت با او کار می کنیـــم. وی ارتباط خوبی بـــا باز
کتیکـــی معقولی از مـــا دارد و از ما می خواهد صددرصد آن را  خواســـته های تا
انجام بدهیم. در کل کار با عنایتی پیچیده نیست. می دانیم چه می خواهد 
و ما هم نســـبتا راحت دســـتورات فنی او را انجام می دهیم. فکر می کنم این 
همـــکاری تجربـــه خوبی برای مـــا بود ضمن اینکه این چهـــره آقای گل فوتبال 
مـــا در لیـــگ برتـــر به شـــمار می رود و خیلی باتجربه اســـت. با ایـــن حال بعد از 
انتخابی المپیک به قدری فشار روی عنایتی هست که ما خودمان هم از این 
یم و این فشـــار روی او  امر به شـــدت می ترســـیم که نکند در ادامه رقابت ها بباز
یم دو برابر تلاش می کنیم تا اتفاقات خوبی را درنهایت  بیشتر شود. بنابراین دار
در این بازی ها رقم بزنیم. ضمن اینکه به شخصه جز اینکه این کادر سخت 
کار کنـــد و بخواهـــد امکانـــات لازم را برای ما فراهم کند، چیز دیگری ندیده ام. 

خوشحالم دارم با آنها مثل سایر مربیان کار می کنم. 

درباره لیگ پر از تعطیلاتی که داریم سپری می  کنیم چه صحبتی دارید؟ 
به نظرم لیگ مان فرسایشـــی ترین لیگ دنیاســـت. نه رقابتی در آن هســـت نه 
جذابیتی وجود دارد. مشخص است جنگ بین چه تیم هایی هست. بیانیه ها 
را هـــم ببینیـــد معلوم اســـت چـــه تیم هایی با هم جنگ دارنـــد و چه تیم هایی 

دنبال قهرمانی هستند. 

به نظر شـــما ارزشـــش را داشـــت به خاطر بازی های آسیایی بخواهیم 
لیگ را تعطیل کنیم؟

به نظر من بازی های آسیایی بهانه است. چطور مس رفسنجان 
بدون دو ملی پوش جلوی آلومینیوم اراک بازی کرد؟ در 

ادامه چه اتفاقی می افتد که بازی ها لغو می شود؟ 
استقلال و پرسپولیس فقط ملی پوشان بیشتری 

داشتند که پرسپولیسی ها هم بعد از بازی با 
النصر آمدند و بعدا برگشتند. فکر می کنم ما 

را بهانه کردند تا تیم ها در آســـیا راحت بازی کنند که این هم به ضرر آنها شـــد 
چون بدون آن که بازی رسمی درست و حسابی داشته باشند و بدون آمادگی 
وارد مسابقات شدند. این بازی ها را هم بهانه کردند در غیر این صورت ما دو 
گـــر قصد حمایت از ما  هفتـــه پیـــش در لیگ بازی کردیم و لیگ برگزار شـــد. ا
یکنانی که سرمربی خواسته بود را در اختیار تیم  داشتند تیم ها به موقع همه باز
ملی امید قرار می دادند نه اینکه بخواهند تیم امید را بهانه کرده و رقابت های 

لیگ را به اهداف دیگری تعطیل کنند. 

تیم های فوتبال پیشکسوتان استقلال و تیم فوتبال خبرنگاران در شبی به یادماندنی 
به مناسبت هفتادوهشتمین سالگرد تاسیس باشگاه استقلال پنجشنبه شب 
از ســـاعت 18:30 در ورزشـــگاه پیام تهران به مصاف هم رفتند. این دیدار فارغ از 
نتیجه ای که به دست آمد  و حواشی ای که در درون میدان به وجود آمد در بیرون 
از مستطیل سبز برای استقلالی ها رنگ و بوی خاطرات آبی ها را زنده کرده و باعث 
شد تا همه پیشکسوتان این باشگاه از دهه های قبل تا جوان تر ها دور هم جمع 
شده و به مناسبت سالگرد این باشگاه، این جشن را برگزار کنند. در حاشیه این 
دیدار نمادین که با حضور بسیاری از پیشکسوتان استقلال و در حضور جمعی 
از اصحاب رسانه برگزار شد، در بین دو نیمه و به پاس قدردانی از زحمات چند 

تن از قدیمی های باشگاه استقلال و پاس تلاش های آنها، از این نفرات با اهدای 
پیراهن های منقش به عکس شان تقدیر و تجلیل به عمل آمد. بر همین اساس 
و در این مراسم که با حضور مدیران و معاونان فعلی و سابق باشگاه استقلال از 
، مهدی افضلی، فرشید سمیعی، علیرضا خانی، پرویز مظلومی،  جمله علی خطیر
جواد قراب، محمد مومنی، مهدی هژبری و موسوی زنوز برگزار شد از پیشکسوتانی 
مانند منصور رشیدی، نصرالله عبدالهی، غلامحسین فرزامی، شاهین بیانی و بیژن 
طاهری قدردانی به عمل آمد. همچنین در حاشیه برگزاری این دیدار نمادین، 
یاد و خاطره مرحوم مجید میرعابدی، هوادار فقید باشگاه استقلال نیز با اهدای 

شاخه گل هایی آبی از سوی بازیکنان دو تیم زنده نگه داشته شد. 

سـرانجام بعـد از مدت هـا اتفاقـی کـه تمامـی اسـتقلالی ها منتظـر آن بودنـد بـه 
کـه  وقـوع پیوسـته و مدیرعامـل ایـن باشـگاه و سـرمربی آبی هـا در جلسـه ای 
عصـر روز گذشـته بـه میزبانـی علیرضـا دبیـر در فدراسـیون کشـتی برگـزار شـد 
ی مشـترک  به اختلافات و سـوءتفاهم های گذشـته پایان داده و برای همکار

در آینـده بـه توافـق رسـیدند. 
نکتـه قابـل توجـه اینکـه در حالـی ایـن آشـتی کنان در حضـور دبیـر انجـام شـد 
کـه از مدت هـا قبـل برخـی بـزرگان باشـگاه و پیشکسـوتان خوشـنام اسـتقلالی 
تمامـی تـلاش خـود را بـرای تحقـق ایـن امـر بـه خـرج داده و بـه دفعـات با طرفین 
دعـوا بـرای حـل شـدن سـوءتفاهم ها صحبت هـای لازم را انجـام داده بودنـد. 

بــا ایــن حــال طبــق شــنیده های خبرنــگار »فرهیختــگان« آخریــن تلاش هــا 
و راهکارهــای پیشکســوتان اســتقلالی از جلســه چهارشــنبه شــب دورهمــی 
یــان بــا حضــور امیــر قلعه نویــی و ســایر  کــه بــه میزبانــی علیرضــا منصور آنهــا 
پیشکســوتان برگــزار شــد آغــاز شــده و در حاشــیه دیــدار پیشکســوتان بــا تیــم 
ی ادامــه پیــدا کــرده  فوتبــال خبرنــگاران در حضــور خطیــر و در صحبــت بــا و
گذشــته  و درنهایــت هــم در صحبت هایــی نهایــی در حاشــیه تمریــن روز 
ــع  ــا در واق ــد ت ــر ش ــه خی ــم ب ــام خت ــواد نکون ــا ج ــوتان ب ــته از پیشکس ــن دس ای
کــرده  قدیمی هــای اســتقلال بســاط آشــتی کنان خطیــر و نکونــام را فراهــم 

باشــند. 

محمد خدابنده لو در گفت وگو با »فرهیختگان«: بازی با هنگ کنگ از دیدار با ژاپن هم سخت تر است

امیدها بهانه بودند؛ برای آسیا لیگ را تعطیل کردند!
 اگر دنبال حمایت بودند تیم ها بازیکنان شان را به تیم ملی می دادند         نه رقابتی و نه جذابیتی؛ لیگ مان فرسایشی ترین لیگ دنیاست

با حضور مدیرعامل و معاونان باشگاه

ملاقات پیشکسوتان آبی به یاد هوادار متعصب
نکونام و خطیر بعد از مدت ها در فدراسیون کشتی دیدار کردند

اولین کشتی با ۲ دوبنده آبی!

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

آگهی مزایده حضوری 
ســـازمان مرکزی دانشـــگاه آزاد اســـلامی در نظر دارد از طریق برگزاری مزایده 

حضـــوری نســـبت به فـــروش 31 خط تلفن همراه اقـــدام نماید. لذا از کلیه 

یز مبلغ 2.000.000  متقاضیان واجد شرایط دعوت به عمل می آید پس از وار

ریال )غیر قابل استرداد( به شماره حساب0116735645007 به نام دانشگاه 

یـــزی و مدارک احراز  آزاد اســـلامی، نـــزد بانـــک ملی بـــه همراه اصل فیش وار

هویت به نشـــانی: تهران، انتهای بزرگراه ستاری )شمال(، میدان دانشگاه، 

بلوار شـــهدای حصارک، ســـازمان مرکزی دانشـــگاه آزاد اســـلامی، بلوک 6 

اداری، طبقـــه چهـــارم، اداره امور قراردادها، مناقصـــات و مزایدات مراجعه 

یافت اسناد  یا با شـــماره 47916474 تماس حاصل نموده و نســـبت به در

گهی بر  و بـــرگ شـــرایط شـــرکت در مزایده اقدام نماینـــد. هزینه های چاپ آ

عهده برنده مزایده بوده و دانشگاه در رد یا قبول پیشنهادات دارای اختیار 

یافت و عـــودت اســـناد، ده روز کاری پس از  تـــام اســـت. آخریـــن مهلت در

گهی خواهد بود. انتشار آ

مرکز اداری، مالی و پشتیبانی سازمان مرکزی دانشگاه آزاد اسلامی

روزنامه فرهیختگان

WWW.FDN.IR

FARHIKHTEGANDAILY

صدای نخبگان
 نگاه جــوانان
FA R H I K H T E G A N

FARHIKHTEGANONLINE

صدای نخبگان، نگاه جوانان
روزنـــــــامه فرهیختـــــــگان
FA R H I K H T E G A N

WWW.FDN.IR

f a r h i k h t e g a n o n l i n e

گهی مناقصه عمومی یک مرحله ای  آ
شماره 15-1402 )نوبت دوم(

شرکت شهرک های کشاورزی وابسته به وزارت جهاد کشاورزی به شماره ثبت 49532 و شناسه ملی 10100947065 در 
ی انجام امور خدماتی و حفاظتی به شـــرح جدول ذیل را از طریق مناقصه عمومی  نظر دارد از محل اعتبارات جار
ســـامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ســـتاد( بر اســـاس مفاد اســـناد این مناقصه به متقاضیان و شرکت های واجد 
گذار نماید. کلیه مراحل مناقصه از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس  شرایط و دارای صلاحیت وا

www.setadiran.ir انجام خواهد شد.

مبلغ برآورد پایه شماره مناقصهموضوع مناقصه ردیف
یال( )میلیون ر

مبلغ تضمین 
یال( )میلیون ر

شماره فراخوان در سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت

واگذاری امور حفاظت و نگهبانی از شهرک های کشاورزی واقع در 1
یخ 1402/08/01 لغایت 1403/07/30 1402/154915824582002001536000054استان های مختلف کشور از تار

یخ 1402/07/05 لغایت 1402/07/10 از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت.  یافت اسناد مناقصه: از تار 1( مهلت در
یخ 1402/07/20 پیشـــنهاد خود را از طریق سامانه مزبور  2( مهلت ارســـال پاســـخ مناقصه: تا ســـاعت 19:00 بعدازظهر تار

تحویل نمایند.  
یخ 1402/07/22 به آدرس بند 6 3( زمان بازگشایی پیشنهادها: ساعت 10:00 صبح روز شنبه به تار

4( سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه مندرج است.
5( به پیشنهادهای فاقد امضاء، مشروط و مخدوش مطلقا ترتیب اثر داده نخواهد شد.

ک 8 (- نبش کوچه گیتا- پلا : تهران- خیابان شهید دکتر عباسپور )توانیر 6( آدرس مناقصه گذار
تلفن: 88671116-17

دبیرخانه کمیسیون معاملات

 چرا وقتی المپیک 4 سال دیگر است، ما 6 ماه 
باقی مانده به مسابقات کار را شروع می کنیم؟

 وقتی ثبات فنی نداریم چه فرقی می کند با چه 
تیمی به بازی ها بیاییم؟

 کار با عنایتی پیچیده نیست؛ دوبرابر تلاش 
می کنیم تا فشار روی او بیشتر نشود
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